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TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer: 

Arbeiderpartiet:  
Siv Anita Johnsen Brekke, Ottar Skjellhaug, Elisabeth Geeta Pettersen, Lisbeth Kvæl, Arve Rolandsen. 
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Fremskrittspartiet: 
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Odd Henriksen, Kristin Setså, Helge Torbergsen, Arnt Pedersen, Ronny Borge, Harald Jøstensen, Jan-Åke 
Storjord. 
Kristelig Folkeparti: 
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Marlen Rendall Berg. 
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Lise Bikset, Lasse Gausen Dahl. 
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Varamedlemmer: 

Knut Hævaker, Randi Lundli, Jan Harald Paulsen, Åshild Uhre. 
 
Andre: 

Rådmann, kommunalsjefer, enhetsleder plan/utvikling, formannskapssekretær, presse. 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske, 3. februar 2011 
 
Berit Vestvann Johnsen 
Formannskapssekretær 
 
 
 
Odd Henriksen 
Ordfører representant representant 
 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr     den 
Hovedutskrift sendes: 
Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 
Salten Kommunerevisjon 
Bibliotekene 
Lokal presse 
Politiske partier 
Gruppeledere 



 
Utskrift er foretatt den  04.02.11  
 
MERKNADER: 
 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Sakslista var kunngjort i distriktets lokalaviser, og 
dokumentene var utlagt til ettersyn ved kommunens tre biblioteker. 
 
Ordfører Odd Henriksen og varaordfører Kjell Sverre Jakobsen ledet møtet. 
 
Det var ingen merknader til innkallinga. 
 
Merknader til dagsorden: 

• Ordfører ba om tilbakemeldinger ang. sak billighetserstatning. Bør vi vente på 
Fylkesmannen? 

• Ordfører ber om tilbakemelding fra kommunestyret om de mener at ordfører har opptrådt 
uryddig ang. ansettelse i jobb og slutten på perioden som ordfører. 

• Marlen R. Berg (SP): Leiekontrakt på Erikstad barnehage fram til 2012. Hva er status på 
videre planer? Er det tenkt en gymsal i tilknytning til barnehage på Erikstad? 

• Siv Anita J. Brekke (AP): Fokus på mobbing. Oppfordrer ordfører å underskrive samme 
manifest som statsministeren. 

• Ottar Skjellhaug (AP): 
1. Det er ansatt en person for løypekjøring på Fauske. Hvordan fungerer dette i 

Sulitjelma? Er det fortsatt basert på dugnad? 
2. Galvano. Fauske kommune er eier. Prosess med nedskjæringer. Kan ordfører 

orientere? 
• Nils Christian Steinbakk (FL): Parkeringsplasser og innkjøring i Vestmyra barnehage. 

 
Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
 
Orientering ang. kulturskoleløftet og utviklingen av kulturskolen v/enhetsleder Stig Løvseth og 
kulturskolerektor Sigrun Fostad. 
 
Åshild Uhre (V) innvilget permisjon fra og med sak 5/11. 
 
Svar på spørsmål: 
Siv Anita J. Brekke: Ordfører svarte. Ordfører skal være med på dette. 
Marlen R. Berg: Rådmannen svarte. 800000 er satt av i budsjettet. Kommunestyret har ikke bedt 
rådmannen utrede gymsal. 
Ottar Skjellhaug:  
Pkt. 1. Rådmannen svarte. IL Malm kjører løype i Sulitjelma etter avtale med kommunen mot 
økonomisk kompensasjon. 
Pkt. 2. Ordfører svarte. Galvano. Kutt i tiltaksplasser. Behandlet i formannskapet. Vil ta dette 
opp i regionrådet. En politisk sak som må opp på sentralt hold. 
Nils Christian Steinbakk: Ordfører svarte. Ordfører vil se på saken. 
 
Billighetserstatning – tilbakemeldinger: 

• Jørn Stene ber om at enkeltsaken ang. billighetserstatning settes opp på sakskartet til 
neste kommunestyremøte. 



• Arne B. Vaag ønsker ikke enkeltsak før regelverk er kommet fra Fylkesmannen. Bør 
purre på Fylkesmannen. 

• Ottar Skjellhaug ønsker å vente på regelverket. Det kan være flere tilfeller. 
• Ordfører ønsker å vente på svar fra Fylkesmannen 

 
“Uryddig” ordfører. Ordfører ønsker å lage en sak til kommunestyret 14. april. Lager opplegg i 
samarbeid med arbeidsgiver og gruppelederne. 

• Kjell Eilertsen: Prinsippsak. Ordfører bør få permisjon. Klart skille mellom 
ordførervervet og jobb i interesseorganisasjon. 

• Arne B. Vaag: Varaordfører er ordfører når ordfører er borte. Ikke noe problem. 
Omdømmesak. 

• Arve Rolandsen: Et eksempel på at noen prøver å lage problemer hvor de ikke finnes. 
• Leif Lindstrøm: Kan ikke se det som et problem. 
• Jørn Stene: Ryddig at ordfører skal lage sak. Negativ til andre innspill som ikke ser 

problemet. 
 
 
Sakliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

001/11 GODKJENNING AV MØTEBOK 

002/11 DELEGERTE SAKER I PERIODEN 

003/11 REFERATSAKER I PERIODEN 

004/11 KOMMUNEPLANENS AREALDEL - RULLERING 

005/11 OMSORGSBOLIGER FOR FUNKSJONSHEMMEDE - TORGGT. 16 

006/11 PROSJEKT BLÅSKJELLVEIEN 

007/11 SØKNAD OM KOMMUNAL INVESTERING I 
SNØPRODUKSJONSANLEGG I KLUNGSETMARKA FRITIDSPARK 

008/11 NY BEHANDLING AV BETALINGSSATSER FOR KOMMUNALE 
BARNEHAGER GJELDENDE FRA 15/8- 2011 

009/11 ARKITEKTKONKURRANSE FOR UTFORMING AV 
HOVEDINNFALLSPORTER TIL SJUNKHATTEN NASJONALPARK 

010/11 RAPPORTEN KULTURSKOLELØFTET - KULTURSKOLE FOR ALLE - 
HØRINGSUTTALELSE 

011/11 DELEGASJON AV VALGMYNDIGHET - STEMMESTYRER - 
KOMMUNESTYRE- OG FYLKESTINGSVALGET 2011 

 
 
 



001/11: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 9/2010 og 10/2010 godkjennes. 

 
 
KOM-001/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
002/11: DELEGERTE SAKER I PERIODEN  
 
INNSTILLING : 

 
Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
KOM-002/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
003/11: REFERATSAKER I PERIODEN  
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 
KOM-003/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
004/11: KOMMUNEPLANENS AREALDEL - RULLERING  
 
NY INNSTILLING: 
 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 20-5 vedtar Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til rullering av kommuneplanens arealdel med tilhørende 
bestemmelser/retningslinjer. 
 
Kommuneplanens arealdel består av:  

• Kommuneplanens arealdel, 2009-2021 (Hovedplan) 
• Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 2, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Langvatn 1, 2009-2021 



• Kommunedelplan for Langvatn 2, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Daja/Jakobsbakken, 2009-2021 

 
Innsigelse fra Nordland fylkeskommune tas til følge. 
Området F/I5 endres til I2 i plankartet for Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1. 
I bestemmelsene til Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, innlemmes følgende 
retningslinje, nytt pkt. 1.3 under § 1 – Byggeområder: Større forretningsetableringer 

av stor lokal og regional betydning kan lokaliseres til arealet I2. Dette fordrer at 

tiltaket ikke vil gi vesentlige negative konsekvenser for etablert forretningsstruktur i 

øvrige deler av Fauske, særskilt Fauske sentrum. Dette skal avklares gjennom 

reguleringsplan med tilhørende konsekvensutredning.     
 
Innsigelse fra NVE tas til følge med følgende tilføyelse i bestemmelsene til 
Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, pkt. 1.1 under § 1 - Byggeområder: For 

området B33 skal det dokumenteres tilstrekkelig sikkerhet mot skred før 

reguleringsplan for dette området kan vedtas. 

  
 
PLUT-004/11 VEDTAK-  18.01.2011 

 
Svein Roger Bådsvik (V) foreslo følgende tilleggsforslag: 
Område A8, Nes i rulleringsforslaget føres tilbake til A1 i kystsoneplan som i 1. 
høringsrunde. Vi opprettholder forslaget i rådmannens første utkast. 
 
V’s tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen med tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 20-5 vedtar Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til rullering av kommuneplanens arealdel med tilhørende 
bestemmelser/retningslinjer. 
 
Kommuneplanens arealdel består av:  

• Kommuneplanens arealdel, 2009-2021 (Hovedplan) 
• Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 2, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Langvatn 1, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Langvatn 2, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Daja/Jakobsbakken, 2009-2021 

 
Innsigelse fra Nordland fylkeskommune tas til følge. 
Området F/I5 endres til I2 i plankartet for Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1. 
I bestemmelsene til Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, innlemmes følgende 
retningslinje, nytt pkt. 1.3 under § 1 – Byggeområder: Større forretningsetableringer 

av stor lokal og regional betydning kan lokaliseres til arealet I2. Dette fordrer at 

tiltaket ikke vil gi vesentlige negative konsekvenser for etablert forretningsstruktur i 

øvrige deler av Fauske, særskilt Fauske sentrum. Dette skal avklares gjennom 

reguleringsplan med tilhørende konsekvensutredning.     
 



Innsigelse fra NVE tas til følge med følgende tilføyelse i bestemmelsene til 
Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, pkt. 1.1 under § 1 - Byggeområder: For 

området B33 skal det dokumenteres tilstrekkelig sikkerhet mot skred før 

reguleringsplan for dette området kan vedtas. 

 

Område A8, Nes i rulleringsforslaget føres tilbake til A1 i kystsoneplan som i 1. 
høringsrunde. Vi opprettholder forslaget i rådmannens første utkast. 

 
 
KOM-004/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 20-5 vedtar Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til rullering av kommuneplanens arealdel med tilhørende 
bestemmelser/retningslinjer. 
 
Kommuneplanens arealdel består av:  

• Kommuneplanens arealdel, 2009-2021 (Hovedplan) 
• Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 2, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Langvatn 1, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Langvatn 2, 2009-2021 
• Kommunedelplan for Daja/Jakobsbakken, 2009-2021 

 
Innsigelse fra Nordland fylkeskommune tas til følge. 
Området F/I5 endres til I2 i plankartet for Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1. 
I bestemmelsene til Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, innlemmes følgende 
retningslinje, nytt pkt. 1.3 under § 1 – Byggeområder: Større forretningsetableringer 

av stor lokal og regional betydning kan lokaliseres til arealet I2. Dette fordrer at 

tiltaket ikke vil gi vesentlige negative konsekvenser for etablert forretningsstruktur i 

øvrige deler av Fauske, særskilt Fauske sentrum. Dette skal avklares gjennom 

reguleringsplan med tilhørende konsekvensutredning.     
 
Innsigelse fra NVE tas til følge med følgende tilføyelse i bestemmelsene til 
Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, pkt. 1.1 under § 1 - Byggeområder: For 

området B33 skal det dokumenteres tilstrekkelig sikkerhet mot skred før 

reguleringsplan for dette området kan vedtas. 

 

Område A8, Nes i rulleringsforslaget føres tilbake til A1 i kystsoneplan som i 1. 
høringsrunde. Vi opprettholder forslaget i rådmannens første utkast. 

 
 
005/11: OMSORGSBOLIGER FOR FUNKSJONSHEMMEDE - TORGGT. 16  
 
NY INNSTILLING: 
 



Kommunestyret godkjenner prosjekt omsorgsboliger i Torggt. med en total 
kostnadsramme på kr 25,0 mill. kr. 
 
Framlagt finansieringsplan godkjennes også. 

 
 
FOR-003/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Ordfører ba formannskapet vurdere hans habilitet.  
Ordfører ble enstemmig erklært inhabil etter forvaltningslovens § 6.2. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret godkjenner prosjekt omsorgsboliger i Torggt. med en total 
kostnadsramme på kr 25,0 mill. kr. 
 
Framlagt finansieringsplan godkjennes også. 

 
 
KOM-005/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Odd Henriksen og Helge Torbergsen ba kommunestyret vurdere deres habilitet.  
Henriksen og Torbergsen ble enstemmig erklært inhabil etter forvaltningslovens § 6.2. 
 
Rådmannen fremmet følgende tilleggsforslag til formannskapets innstilling: 
På grunn av endrede forutsetninger som er oppstått gir kommunestyret formannskapet 
fullmakt til å ta endelig stilling til organisering og finansiering av prosjektet. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Rådmannens tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner prosjekt omsorgsboliger i Torggt. med en total 
kostnadsramme på kr 25,0 mill. kr. 
 
Framlagt finansieringsplan godkjennes også. 
 
På grunn av endrede forutsetninger som er oppstått gir kommunestyret formannskapet 
fullmakt til å ta endelig stilling til organisering og finansiering av prosjektet. 

 
 
006/11: PROSJEKT BLÅSKJELLVEIEN  
 
INNSTILLING : 

 
Prosjekt boliger i Blåskjellveien til vanskeligstilte grupper godkjennes. 
 
Prosjektets kostnadsramme fastsettes til  7,05 mill kr. 



 
Prosjektet finansieres slik: 
- Bevilgning  i 2010 og 2011 til prosjekt Blåskjellveien:  4,0   mill kr 
- Overføring bevilgning 2011 fra prosjekt Tareveien        1,82 mill kr 
- Tilskudd husbanken                                                        1,23 mill kr 

 
 
FOR-004/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Prosjekt boliger i Blåskjellveien til vanskeligstilte grupper godkjennes. 
 
Prosjektets kostnadsramme fastsettes til  7,05 mill kr. 
 
Prosjektet finansieres slik: 
- Bevilgning  i 2010 og 2011 til prosjekt Blåskjellveien:  4,0   mill kr 
- Overføring bevilgning 2011 fra prosjekt Tareveien        1,82 mill kr 
- Tilskudd husbanken                                                        1,23 mill kr 

 
 
KOM-006/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Prosjekt boliger i Blåskjellveien til vanskeligstilte grupper godkjennes. 
 
Prosjektets kostnadsramme fastsettes til  7,05 mill kr. 
 
Prosjektet finansieres slik: 
- Bevilgning  i 2010 og 2011 til prosjekt Blåskjellveien:  4,0   mill kr 
- Overføring bevilgning 2011 fra prosjekt Tareveien        1,82 mill kr 
- Tilskudd husbanken                                                        1,23 mill kr 

 
 
007/11: SØKNAD OM KOMMUNAL INVESTERING I 
SNØPRODUKSJONSANLEGG I KLUNGSETMARKA FRITIDSPARK  
 
INNSTILLING : 
 

1. Fauske kommune godkjenner prosjektet med kostnader og finansieringsplan og 
påtar seg eieransvaret for snøproduksjonsanlegget. 

 
2. Fauske Kommune søker og mellomfinansierer spillemidlene til 

snøproduksjonsanlegg til Klungsetmarka Fritidspark på kr 700.000,- eks mva.  
 



3. Mellomfinansiering av spillemidlene forutsetter at det er inngått avtaler med 
Fauske IL vedrørende finansiering, drift og vedlikehold av 
snøproduksjonsanlegget. 

 
4. Dokumentasjon på tilskuddene fra sponsorene slik det framgår av 

finansieringsplanen må framlegges. 
 

5. Mellomfinansieringen dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 
 
 
FOR-006/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET 

1. Fauske kommune godkjenner prosjektet med kostnader og finansieringsplan og 
påtar seg eieransvaret for snøproduksjonsanlegget. 

 
2. Fauske Kommune søker og mellomfinansierer spillemidlene til 

snøproduksjonsanlegg til Klungsetmarka Fritidspark på kr 700.000,- eks mva.  
 

3. Mellomfinansiering av spillemidlene forutsetter at det er inngått avtaler med 
Fauske IL vedrørende finansiering, drift og vedlikehold av 
snøproduksjonsanlegget. 

 
4. Dokumentasjon på tilskuddene fra sponsorene slik det framgår av 

finansieringsplanen må framlegges. 
 

5. Mellomfinansieringen dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 
 
 
KOM-007/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Arve Rolandsen ba om at kommunestyret vurderte hans habilitet. 
Rolandsen ble enstemmig erklært habil. 
 
Formannskapets innstiling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 

1. Fauske kommune godkjenner prosjektet med kostnader og finansieringsplan og 
påtar seg eieransvaret for snøproduksjonsanlegget. 

 
2. Fauske Kommune søker og mellomfinansierer spillemidlene til 

snøproduksjonsanlegg til Klungsetmarka Fritidspark på kr 700.000,- eks mva.  
 

3. Mellomfinansiering av spillemidlene forutsetter at det er inngått avtaler med 
Fauske IL vedrørende finansiering, drift og vedlikehold av 
snøproduksjonsanlegget. 

 



4. Dokumentasjon på tilskuddene fra sponsorene slik det framgår av 
finansieringsplanen må framlegges. 

 
5. Mellomfinansieringen dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 

 
 
008/11:  NY BEHANDLING AV BETALINGSSATSER FOR KOMMUNALE 
BARNEHAGER GJELDENDE FRA 15/8- 2011  
 
INNSTILLING : 

 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.330,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 
 
DRIF-009/11 VEDTAK-  19.01.2011 

 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo nytt pkt. 1: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 1.930,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr.    965,- 
 
Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.330,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 
 
FOR-007/11 VEDTAK-  24.01.2011 

 



Jørn Stene (FL) foreslo nytt pkt. 1: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 1.930,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr.    965,- 
 
Driftsutvalgets innstilling ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.330,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 
 
KOM-008/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo nytt pkt. 1: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 1.930,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr.    965,- 
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 23 mot 7 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Følgende betalingssatser gjelder: 
1. Hel plass (100%) for perioden 15.08.11 til 14.08.12 koster:     kr. 2.330,- 
    Halv plass (50%)…………………………………..  koster:     kr. 1.165,- 
 
2. Det gis søskenmoderasjon for barn nr. 2 med 30 %. 
    Fra barn nr. 3 og flere ytes 50 % reduksjon 
 
3. Den enkelte barnehages Samarbeidsutvalg fastsetter kostpenger ut fra selvkost. 
 
4.Ordningen med enkelttimer /dager videreføres etter følgende satser: 
   Sats pr. time inntil 6 timer: kr. 40,- 
   Sats pr. dag:  kr. 200,- 
   Matpenger pr. dag: kr. 20,- 

 
 
009/11: ARKITEKTKONKURRANSE FOR UTFORMING AV 
HOVEDINNFALLSPORTER TIL SJUNKHATTEN NASJONALPARK  
 
INNSTILLING : 



 
1. Som delfinansiering av prosjektet “Arkitektkonkurranse for utforming av 

hovedinnfallsporter til Sjunkhatten nasjonalpark” avsettes det inntil kr 300 000,- fra 
formannskapets disposisjonskonto. 
 

2. Hvis prosjektet utvides til også å omfatte innfallsportene Vatnvatnet i Bodø og 
Røsvik i Sørfold reduseres Fauske kommunes andel til kr 200 000,-.  
 

3. Det forutsettes at finansieringsprogrammet er fullfinansiert før tilskuddet utbetales. 
 
 
KOM-009/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Arne B. Vaag ba kommunestyret vurdere hans habilitet.  
Vaag ble enstemmig erklært habil. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
1. Som delfinansiering av prosjektet “Arkitektkonkurranse for utforming av 

hovedinnfallsporter til Sjunkhatten nasjonalpark” avsettes det inntil kr 300 000,- 
fra formannskapets disposisjonskonto. 
 

2. Hvis prosjektet utvides til også å omfatte innfallsportene Vatnvatnet i Bodø og 
Røsvik i Sørfold reduseres Fauske kommunes andel til kr 200 000,-.  
 

3. Det forutsettes at finansieringsprogrammet er fullfinansiert før tilskuddet utbetales. 
 
 
010/11: RAPPORTEN KULTURSKOLELØFTET - KULTURSKOLE FOR ALLE 
- HØRINGSUTTALELSE  
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret i Fauske kommune vil gi følgende uttalelse: 
 
I budsjettet for 2011 har Fauske kommune vedtatt at kommunen vil opprettholde og satse 
på et variert kulturtilbud og en videre utvikling av kulturskolen. Fauske kommune er 
positive til at kulturskolesaken er satt høyt på den politiske dagsorden. Rapporten 
“Kulturskoleløftet – kulturskole for alle” er fyldig og peker på mange områder som er 
viktige for å sikre en god drift og utvikling av kulturskolene. 
 
Fauske kommune støtter rapportens utsagn om at kulturskolen er en 
undervisningsinstitusjon og anbefalingen om at det innføres kompetansekriterier for å 
undervise i kunstfag. 
 
Fauske kommune er enig i at kulturskolens faglige og pedagogiske kompetanse er 
avgjørende for kulturskolens kvalitet. Kommunen satser på utdanning og mener tanken 
om tilrettelegging for kombinerte stillinger innen kunstområdet er god. 
 



Forskrift for kulturskolen vil være et overordnet styringsverktøy som vil bidra til å sikre 
at kulturskoletilbudene får høy kvalitet. Fauske kommune støtter utvalgets forslag om 
nasjonale forskrifter fra 2014 knyttet til § 13-6 i Opplæringsloven. 
 
Fauske kommune understreker at opplæring i kulturskole krever langsiktighet og mener 
det er viktig å kunne finne gode organisatoriske og administrative løsninger lokalt. 
 
Fauske kommune ser at det kan utvikles gode modeller for samarbeid mellom kulturskole 
og SFO, med lokale tilpasninger. 
 
Fauske kommune støtter forslaget om modeller der kulturskoleelever, enkeltvis eller i 
smågrupper, tas ut fra ordinær grunnskoleundervisning, utvikles videre, og at det gjøres 
nødvendige endringer i Opplæringsloven for å løse denne utfordringen smidigere. 
 
Statlige midler til kommunene må økes betraktelig i årene framover dersom kommunen 
skal komme videre i sitt målrettede utviklingsarbeid. Fauske kommune understreker 
viktigheten av statlige midler til kulturskolene. Fauske kommune ønsker midler fordelt 
direkte til kommunene, ut fra visse kriterier. Kommunen slutter seg til tankegangen om at 
kommuner som satser på kulturskolen skal få mer fra staten.  
 
For å nå kommunens målsetting om et godt og likeverdig tjenestetilbud, støtter 
kommunen forslaget om gjeninnføring av makspris. Forslaget må sees i sammenheng 
med opptrapping av statlige overføringer til kommunene. 
 
Kulturskolen som kommunalt ressurssenter. Fauske kommune ser på utvalgets forslag 
for å ivareta de faglige og sosiale sider av kulturskoletilbudet som grunnleggende viktig. 
Rapporten understreker i flere sammenhenger viktigheten av samarbeid og samhandling 
og å se med et helhetlig perspektiv på kommunens opplæring innen kunstfagene. Fauske 
kommune støtter forslaget om å formalisere samarbeid gjennom forpliktende avtaler 
mellom grunnskolene og kulturskolen, og gjennom lederavtaler for rektorene både i 
grunnskolen og i kulturskolen. 
 
Fauske kommune mener det er viktig å sette fokus på forholdene i og omkring 
kulturskolene og støtter utvalget i at en god kulturskole inngår i en helhetlig sammenheng 
i sitt lokalsamfunn og at samarbeid og samhandling med foresatte, skole, SFO, DKS og 
fritids- og det profesjonelle kulturlivet bidrar til å skape optimale oppvekstvilkår for 
elevene.   

 
 
KOM-010/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret i Fauske kommune vil gi følgende uttalelse: 
 
I budsjettet for 2011 har Fauske kommune vedtatt at kommunen vil opprettholde og 
satse på et variert kulturtilbud og en videre utvikling av kulturskolen. Fauske 
kommune er positive til at kulturskolesaken er satt høyt på den politiske dagsorden. 



Rapporten “Kulturskoleløftet – kulturskole for alle” er fyldig og peker på mange 
områder som er viktige for å sikre en god drift og utvikling av kulturskolene. 
 
Fauske kommune støtter rapportens utsagn om at kulturskolen er en 
undervisningsinstitusjon og anbefalingen om at det innføres kompetansekriterier for å 
undervise i kunstfag. 
 
Fauske kommune er enig i at kulturskolens faglige og pedagogiske kompetanse er 
avgjørende for kulturskolens kvalitet. Kommunen satser på utdanning og mener 
tanken om tilrettelegging for kombinerte stillinger innen kunstområdet er god. 
 
Forskrift for kulturskolen vil være et overordnet styringsverktøy som vil bidra til å 
sikre at kulturskoletilbudene får høy kvalitet. Fauske kommune støtter utvalgets 
forslag om nasjonale forskrifter fra 2014 knyttet til § 13-6 i Opplæringsloven. 
 
Fauske kommune understreker at opplæring i kulturskole krever langsiktighet og 
mener det er viktig å kunne finne gode organisatoriske og administrative løsninger 
lokalt. 
 
Fauske kommune ser at det kan utvikles gode modeller for samarbeid mellom 
kulturskole og SFO, med lokale tilpasninger. 
 
Fauske kommune støtter forslaget om modeller der kulturskoleelever, enkeltvis eller i 
smågrupper, tas ut fra ordinær grunnskoleundervisning, utvikles videre, og at det 
gjøres nødvendige endringer i Opplæringsloven for å løse denne utfordringen 
smidigere. 
 
Statlige midler til kommunene må økes betraktelig i årene framover dersom 
kommunen skal komme videre i sitt målrettede utviklingsarbeid. Fauske kommune 
understreker viktigheten av statlige midler til kulturskolene. Fauske kommune ønsker 
midler fordelt direkte til kommunene, ut fra visse kriterier. Kommunen slutter seg til 
tankegangen om at kommuner som satser på kulturskolen skal få mer fra staten.  
 
For å nå kommunens målsetting om et godt og likeverdig tjenestetilbud, støtter 
kommunen forslaget om gjeninnføring av makspris. Forslaget må sees i sammenheng 
med opptrapping av statlige overføringer til kommunene. 
 
Kulturskolen som kommunalt ressurssenter. Fauske kommune ser på utvalgets 
forslag for å ivareta de faglige og sosiale sider av kulturskoletilbudet som 
grunnleggende viktig. 
Rapporten understreker i flere sammenhenger viktigheten av samarbeid og 
samhandling og å se med et helhetlig perspektiv på kommunens opplæring innen 
kunstfagene. Fauske kommune støtter forslaget om å formalisere samarbeid gjennom 
forpliktende avtaler mellom grunnskolene og kulturskolen, og gjennom lederavtaler 
for rektorene både i grunnskolen og i kulturskolen. 
 
Fauske kommune mener det er viktig å sette fokus på forholdene i og omkring 
kulturskolene og støtter utvalget i at en god kulturskole inngår i en helhetlig 
sammenheng i sitt lokalsamfunn og at samarbeid og samhandling med foresatte, skole, 
SFO, DKS og fritids- og det profesjonelle kulturlivet bidrar til å skape optimale 
oppvekstvilkår for elevene.   

 



 
011/11: DELEGASJON AV VALGMYNDIGHET - STEMMESTYRER - 
KOMMUNESTYRE- OG FYLKESTINGSVALGET 2011  
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret delegerer valgmyndigheten til å foreta valg av stemmestyrer for 
kommunestyrevalget og fylkestingsvalget 2011 til valgstyret, jfr. valglovens § 4-2. 

 
 
KOM-011/11 VEDTAK-  03.02.2011 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret delegerer valgmyndigheten til å foreta valg av stemmestyrer for 
kommunestyrevalget og fylkestingsvalget 2011 til valgstyret, jfr. valglovens § 4-2. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 


